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Abstract (en)
[origin: WO2015090658A1] The invention relates to an electric line (2) comprising at least three wires (8, 12) with a respective conductor (8a, 12a)
surrounded by a wire cladding (8b, 12b). Two of the wires (8) are designed in the form of signal wires and form a first sub-line (4), in particular a
signal line, together with a sub-line cladding (10) which surrounds the wires collectively. Another of the wires (12) is designed in the form of a power
wire and forms a second sub-line (6), in particular a power line. The wires (8, 12) are surrounded by a separating sheath (14) which is surrounded
by a common cladding (16) of the electric line (2). The line (2) is characterized in that the sub-line cladding (10) has an inner cladding section (10a)
and an outer cladding section (10b), and the outer cladding section (10b) is harder than the inner cladding section (10a). The invention further
relates to the use of such a line (2) and to a method for producing same.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektrische Leitung (2), umfassend zumindest drei Adern (8, 12) mit jeweils einem von einem Adermantel (8b, 12b)
umgebenen Leiter (8a, 12a), wobei zwei der Adern (8) als Signaladern ausgebildet sind und mit einem diese umgebenden gemeinsamen
Teilleitungsmantel (10) eine erste Teilleitung (4), insbesondere Signalleitung bilden, wobei eine weitere der Adern (12) als Leistungsader
ausgebildet ist und eine zweite Teilleitung (6), insbesondere Leistungsleitung bildet, und wobei die Adern (8, 12) von einer Trennhülle (14) umgeben
sind, die wiederum von einem gemeinsamen Mantel (16) der elektrischen Leitung (2) umgeben ist. Die Leitung (2) ist dadurch gekennzeichnet,
dass der Teilleitungsmantel (10) einen inneren Mantelabschnitt (10a) sowie einen äußeren Mantelabschnitt (10b) aufweist und der äußere
Mantelabschnitt (10b) härter ist als der innere Mantelabschnitt (10a). Die Erfindung betrifft weiterhin die Verwendung einer solchen Leitung (2) und
ein Verfahren zu deren Herstellung.
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